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O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  18/2017 

z osemnásteho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 24. augusta 2017 

 v budove bývalej MŠ, Opatovecká ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 28. 08. 2017 
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Zápisnica  
z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 24. 08. 2017 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Poslanci: Pavol Čepček, Mária Gálová, Pavel Chren, Ing. Milan Barabáš, 

Roman Ondriaš, Mgr. Edita Grzybová, Mgr. Mária Molnárová  

 

 

Ospravedlnení:   Starosta obce: Juraj Obert, 

Poslanci: Ing. Ľuboš Daniš, Bc. Ján Barát 

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

  Ing. Regina Kissová, zam. obce 

Mgr. Lenka Štullerová, zam. obce 

     

 

Verejnosť: Mgr. Andrea Fejfárová, JUDr. Marianna Kováčová, Marián Kúsek, Štefan 

Borkovič, Peter Ondriaš, Alexander Šabo ml., Alexander Šabo st., Juraj Šabo 

 

 

PROGRAM 

 

1.  Otvorenie 

2.  Určenie návrhovej komisie:  predseda: Ing. Milan Barabáš 

     členovia: Mgr. Mária Molnárová, Pavel Chren 

Určenie overovateľov zápisnice: Pavol Čepček, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Štullerová 

3.  Schválenie programu rokovania 

4.  Kontrola plnenia uznesenia Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch č. 130/2017 zo dňa 22. 06. 

2017                                       materiál č. 118/2017 

5.  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2017   

                    materiál č. 119/2017 

6.  Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťou vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj pozemku 

k. ú. Opatovce, Mgr. Andrea Fejfárová)                materiál č. 120/2017 

7.  Návrh na schválenie VZN Obce Žitavany č. 1/2017 o umiestňovaní volebných plagátov na 

verejných priestranstvách a o zverejňovaní volebnej propagácie prostredníctvom iných médií 

v čase volebnej kampane na území Obce Žitavany    materiál č. 121/2017 

8.  Návrh na realizáciu opravy miestnych komunikácií   materiál č. 122/2017 

9.  Návrh na použitie rezervného fondu     materiál č. 123/2017 

10. Návrh na schválenie rozpočtového opatrenia č.  4/2017   materiál č. 124/2017 

11. Interpelácie poslancov 

12. Vystúpenie občanov obce 
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13. Informácia starostu obce                 materiál č. 125/2017 

14. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Keďže pán starosta nebol prítomný na zasadnutí obecného zastupiteľstva a nepoveril žiadneho 

poslanca vedením OZ, poslanci pristúpili na poverenie vedenia zasadnutia uznesením. Bol podaný 

návrh, aby zasadnutie OZ viedla Mgr. Edita Grzybová. 

 

Uznesenie č. 135/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p o v e r u j e  

 

vedením 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch poslankyňu Mgr. Editu Grzybovú. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren,  Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Mgr. Edita Grzybová 

Neprítomní: 2 Ing. Ľuboš Daniš, Bc. Ján Barát 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Edita Grzybová, poslankyňa OZ, ktorá bola poverená poslancami 

obecného zastupiteľstva viesť zasadnutie. Privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že počet 

prítomných poslancov je 7, pán starosta má dovolenku a poslanci Bc. Ján Barát a Ing. Ľuboš Daniš 

boli ospravedlnení. OZ je nahrávané na diktafón. 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:  predseda: Ing. Milan Barabáš 

     členovia: Mgr. Mária Molnárová, Pavel Chren 

Určenie overovateľov zápisnice: Pavol Čepček, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Štullerová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Poslankyňa  OZ  Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania. Po vzájomnej dohode medzi 

poslancami OZ bol presunutý pôvodný bod 12. Vystúpenie občanov na bod 4., postupnosť 

ostatných bodov sa iba posunula. 

 

NAVRHNUTÝ  POZMENENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

3.  Schválenie programu rokovania 

4.  Vystúpenie občanov obce 
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5. Kontrola plnenia uznesenia Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch č. 130/2017 zo dňa 22. 06. 

2017                                       materiál č. 118/2017 

6.  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2017   

                    materiál č. 119/2017 

7.  Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťou vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj pozemku 

k. ú. Opatovce, Mgr. Andrea Fejfárová)                materiál č. 120/2017 

8.  Návrh na schválenie VZN Obce Žitavany č. 1/2017 o umiestňovaní volebných plagátov             

na verejných priestranstvách a o zverejňovaní volebnej propagácie prostredníctvom iných médií 

v čase volebnej kampane na území Obce Žitavany    materiál č. 121/2017 

9.  Návrh na realizáciu opravy miestnych komunikácií   materiál č. 122/2017 

10.  Návrh na použitie rezervného fondu     materiál č. 123/2017 

11. Návrh na schválenie rozpočtového opatrenia č.  4/2017   materiál č. 124/2017 

12. Interpelácie poslancov 

13. Informácia starostu obce                 materiál č. 125/2017 

14. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie č. 136/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

pozmenený program rokovania 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren, Mgr. Edita Grzybová,  Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ľuboš Daniš, Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 4. Vystúpenie občanov obce 

 

Poslankyňa OZ Mgr. Edita Grzybová privítala občanov a spolu s ostatnými poslancami dali 

každému občanovi priestor  na vyjadrenie v rozsahu 5 minút  tak, ako je to v rokovacom poriadku.  

 

Juraj Šabo – poznamenal, že  býva v Kozárovciach a vždy sa mu odpustil poplatok za smeti. 

Poznamenal, že v Kozárovciach tento poplatok platí. Podotkol, že už asi dva alebo tri roky mu 

v Žitavanoch tento poplatok nechcú odpustiť z toho dôvodu, že poslanci odsúhlasili, že si poplatok 

musí platiť aj v Žitavanoch, keď tu má trvalý pobyt. Poznamenal, že do Žitavian nechodí vôbec, 

ani cez víkendy. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že v zmysle zákona všetci obyvatelia musia 

platiť poplatok za odpad tam, kde majú trvalý pobyt. Ďalej poznamenala, že keď pán Šabo prinesie 

na úrad potvrdenie o prechodnom pobyte v Kozárovciach v zmysle VZN dostane úľavu za odpad 

v Žitavanoch. Pána Juraj Šabo chcel vedieť, prečo po úľave má vôbec platiť 8,50 €, keď sa vôbec 

nezdržiava v Žitavanoch, má tu iba trvalý pobyt. Mgr. Edita Grzybová podotkla, že je to poplatok 

zo zákona. Pán Juraj Šabo poznamenal, že starosta má v právomoci tento poplatok úplne odpustiť. 
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Ing. Regina Kissová poznamenala, že to nie je v právomoci starostu, podotkla, že je to poplatok 

v zmysle schváleného VZN o daniach a poplatkoch obecným zastupiteľstvom, v ktorom je jasne 

uvedené, že každý občan, ktorý má trvalý pobyt v Žitavanoch, musí tento poplatok zaplatiť. Juraj 

Šabo podotkol, či za 8,50 € bude pre obec lepšie, keď príde obec o občana. Pavel Chren 

poznamenal, aby doniesol Juraj Šabo potvrdenie o prechodnom pobyte a s predmetnou vecou sa 

budú zaoberať na budúcom zastupiteľstve, poznamenal, že pre obec sú určite dôležitejšie podielové 

dane ako poplatok 8,50 €.  

 

JUDr. Marianna Kováčová – chcela prerokovať záležitosti ohľadom vodovodu na ulici Viničnej. 

Chcela vedieť, v akom štádiu je celá záležitosť, nakoľko dala písomné vyjadrenie k tejto veci a od 

poslancov nedostala žiadnu odpoveď. Poznamenala, že od starostu dostala k vyjadreniu odpoveď 

a od poslancov nedostala žiadnu odpoveď. JUDr. Marianna Kováčová očakávala, že nejaká aktivita 

bude aj zo strany poslancov, pretože prečítať si niečo a nechať tak nie je podľa nej celkom fér. 

Podotkla, že asi všetci poslanci vedia, čoho sa tá vec týka. Ďalej sa informovala, či sa robí zvukový 

záznam. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že diktafón je zapnutý. Pavel Chren poznamenal, že 

bol asi tri týždne na dovolenke a vôbec sa tejto tematike nevenoval. Ďalej podotkol, že sa koná 

zastupiteľstvo po dovolenkách a zatiaľ nebol ani so starostom v tejto veci, preto nevie, v akom 

štádiu je celý vodovod a nevie momentálne odpovedať k smerovanej otázke od JUDr. Kováčovej. 

Pavel Chren hovoril za seba, že teraz po dovolenke sa chcel tomu venovať, v akom štádiu je celá 

predmetná vec. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že ako poslanci očakávali, že na zastupiteľstve 

bude prítomný pán starosta, ktorý by vedel odpovedať na otázky, mal by adekvátne odpovede aj 

vysvetlenia, ale bohužiaľ pán starosta nie je prítomný a ani jeden z poslancov nie je kompetentní sa 

vyjadrovať k tomuto problému. Mgr. Grzybová poznamenala, že telefonovala s JUDr. Kováčovou 

v tejto veci, podotkla že bolo povedané, že aj pán Minár bude prítomný na zastupiteľstve, ale nie je 

tu. Ďalej poznamenala, že ťažko sa k niečomu vyjadruje, keď poslanci nevedia stanovisko druhej 

strany. JUDr. Marianna Kováčová sa chcela informovať, či boli už nejaké peniaze vyplácané, keď 

minulý týždeň bola kolaudácia vodovodu. V zmluve o dielo bolo uvedené faktúra, faktúry, tak 

nevedela, či sa vyplácala jedna faktúra alebo je faktúr viac. Ing. Regina Kissová poznamenala, že 

bola jedna faktúra, ktorá je už aj uhradená. JUDr. Marianna Kováčová chcela vedieť, či v tej 

faktúre bolo vypísané všetko čo bolo urobené. Ing. Kissová poznamenala, že je to prílohou faktúry. 

JUDr. Marianna Kováčová podotkla, že teraz je taký problém, že nie všetky práce, ktoré boli vo 

výkaze výmere, neboli všetky aj zrealizované. Ďalej chcela vedieť, či niekto kontroloval, aby tie 

práce boli aj reálne urobené, ktoré boli vyfaktúrované. Chcela vedieť, kto bol stavebný dozor. Ing. 

Milan Barabáš poznamenal, že poslanci nevedia odpovedať na tieto otázky, na to by vedel 

odpovedať pán starosta. Tiež je toho názoru, že nemalo byť vyfaktúrované čo nebolo urobené. 

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že ten projekt bol dosť drahý na to, aby tam neboli urobené 

všetky práce, ktoré mali byť. Pavol Čepček poznamenal, že poslanci schválili úver na vodovod 

s tým, aby neblokovali práce na vodovode. Poznamenal, že možno, keby vtedy poslanci úver 

neschválili, obyvatelia z Viničnej ulici by nadávali. Ďalej Pavol Čepček poznamenal, že bola 

napätá situácia. JUDr. Marianna Kováčová poznamenala, že rozumie tomu, aká bola vtedy situácia, 

podotkla, že poslanci boli pod tlakom, chceli im pomôcť a teraz nastala situácia, že práce sa robili 

a faktúrovali sa práce, ktoré neboli zrealizované, tým nemyslí teraz iba prípojky. Poznamenala, že 

každý jeden z obyvateľov na ulici Viničnej má určite prostriedky na to, aby si tam tie prípojky dali. 

JUDr. Marianna Kováčová konštatovala, že keď je niečo v zmluve uvedené, nemôžeme sa 

odvolávať na výkaz – výmer, a keď sa odvolávame na výkaz – výmer, kde je napríklad paženie za 

4 500 €, ktoré nebolo zrealizované a bolo vyfaktúrované. Pýtala sa, či má obec toľko peňazí, aby 

zaplatila 4 500 € za niečo čo sa nerealizuje a to je len jeden bod vo výkaze – výmere. Ďalej je vo 

výkaze – výmere uvedené presun hmôt pre rúrové vedenie 344 ton, jej manžel to rátal, to by bolo, 

že jedno auto odnesie 3 tony, čo znamená, že 120 áut by odtiaľ odvážalo zeminu. Podotkla, že sa to 

dá ľahko prerátať a zaujímalo ju, či bolo 344 ton zeminy vyvozenej za 9900 €. Podotkla, že to je 
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matematika a ľahko sa to dá prerátať, len treba vedieť, kde a koľko zeminy sa odviezlo, všetko sú 

to finančné prostriedky. JUDr.Kováčová poznamenala, že 50 000 € pôžička sa na to schválila na tri 

roky. Ing. Jaroslav Dubec poznamenal, že v zmluve je nejaké časové plnenie aj finančné, ale tým, 

že bude ďalšie zastupiteľstvo až o dva mesiace, navrhuje, keby spravili znovu komisiu v krátkej 

dobe na budúci týždeň a z tej komisie, aby prišiel výstup a aby bolo zaznamenané v zápisnici 

o týchto všetkých skutočnostiach, lebo inak je dva mesiace strašne dlhá doba na to, aby to takto 

postálo. Ing. Jaroslav Dubec navrhuje na budúci týždeň zvolať komisiu ŽP, aby aj ostatní členovia 

komisie vedeli priamo na mieste o čo tam vlastne ide. Ing. Dubec podotkol, že je potrebné urobiť 

zápisnicu a zaniesť ju na obec, pričom tam musia byť zaznamenané všetky tieto veci čo tu sú, lebo 

vidí, že poslanci sa ešte neorientujú v tejto problematike, boli dovolenky a kompetentní ľudia tu 

nie sú, ktorí by nám objasnili situáciu, takže dávam takýto návrh. Pavol Čepček poznamenal, že 

podľa neho, keď sa stretnú aj desaťkrát na komisii, nič sa tým nevyrieši, pretože sa hľadajú 

v zápisnici chyby, slovíčka a kľučky, ale do dnes čo mali komisie žiadna odpoveď, žiadny význam 

– on to hovorí za seba. Pavol Čepček poznamenal, že je za to, aby sa zvolala komisia, môže sa 

spísať zápisnica, ale nevie či sa s tým potom niečo bude robiť. JUDr. Marianna Kováčová 

podotkla, že je za to, aby sa v zápisniciach písalo čo sa povie a nie upravovalo a menilo. Ďalej 

podotkla, že si nebude čítať veci, ktoré nepovedala, alebo pani Grzybová niečo povedala na 

minulom zastupiteľstve a bolo to úplne inak napísané a vynechaná práve podstatná veta, z ktorej 

nebol ani zvukový záznam. JUDr. Kováčová podotkla, že to bolo dôležité, čo sa vtedy povedalo, 

akurát o tých prípojkách a na počudovanie nie je z toho ani zvukový záznam. Ide o princíp, keď už 

sa dávajú veľké peniaze nejakej firme, nech má obec z toho čo najviac, teraz už ide aj o tie peniaze, 

ktoré sa mohli ušetriť. JUDr. Marianna Kováčová podotkla, že aj ona si môže za niečo vystaviť 

faktúru a nech jej to obec preplatí. 10 000 € len tak vyskočí, je to na zamyslenie. Poznamenala, že 

zo zmluvy nebolo zrejmé, či budú postupne vyplácané faktúry. Ďalej podotkla, že keby to boli 

čiastočné faktúry, tak by sa to dalo zastaviť a za tie práce, ktoré neboli zrealizované by neboli 

zaplatené, takto sa to zase prešvihlo. Peter Ondriaš poznamenal, že v marci bol na komisii, kde sa 

písalo o cestách Saradská a 9 mája, malo sa to podať starostovi a starosta to mal podať vodárňam. 

Starosta to vôbec vodárňam nepodal, takže zbytočne sa bude zvolávať zase komisia to je presne čo 

hovorí JUDr. Kováčová, je to podvod ako pri tom pažení, ktoré bolo vyfaktúrované. Podotkol, že 

neexistuje, že vrátiť peniaze, to je trestný čin a poslanci, resp. hlavný kontrolór by mal podať 

trestné oznámenie. Keď má JUDr. Marianna Kováčova fotky, že paženie robené nebolo a bolo 

vyfaktúrované, je to podvod. Peter Ondriaš poznamenal, že to treba riešiť a nie, že urobíte komisiu, 

podáte to starostovi, starosta to nikam neposunie. Ing. Dubec konštatoval, že starosta musí mať 

nejaké podklady, že sa to robilo. Alexander Šabo ml. poznamenal, že keď sú takéto nezrovnalosti, 

že neboli fyzicky urobené práce, ktoré boli vyfaktúrované, treba zistiť, či existuje nejaká zákonná 

možnosť pozastaviť úhradu ďalších faktúr. Mgr. Edita Grzybová podotkla, že faktúra bola jedna 

a už bola aj vyplatená. JUDr. Marianna Kováčová poznamenala, že v zmluve bolo písané aj 

faktúra, aj faktúry, bolo to nejasné. JUDr. Marianna Kováčová podotkla, že prokurátor má páky na 

to, aby si overil, či to bolo urobené. Poznamenala, že má fotky, že paženie robené nebolo, sú tam aj 

svedkovia Karol Kováč a Tisovský, ktorý tam bývajú a tiež videli, že to robené nebolo, keď tam 

každý deň chodia a žijú tam, videli, že to robené nebolo, aj sa to Kováča a Tisovského pýtala. A čo 

sa týka tej zeminy, to tiež zaujíma JUDr. Kováčovú koľko tej zeminy bolo vyvezenej, pretože 

veľká časť zeminy sa naspäť zasypala, takže 344 t za 10 000 € sa určite nemohlo odviezť, je to tam 

jasne napísané za 344 ton 9986 €. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že podľa toho čo starosta 

hovoril sa za žiadnu zeminu za skládkovanie faktúrovať nemalo. Peter Ondriaš poznamenal, že 

skládkovanie je jedna vec a výkop zeminy je druhá vec. Peter Ondriaš podotkol, že treba podať 

trestné oznámenie na to. JUDr. Marianna Kováčová dala podnet pre hlavného kontrolóra obce Ing. 

Dubca, aby predmetnú vec prešetril. JUDr. Marianna Kováčová ďalej poznamenala, že bol písaný 

nejaký stavebný denník a pokiaľ tam bolo uvedené, že paženie bolo, tak nech ukážu fotky, že to 

naozaj bolo zrealizované. Podotkla, že oni budú musieť preukázať, že to tam bolo zrealizované. 
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Peter Ondriaš poznamenal, že aby išli zajtra hneď ráno na obecný úrad po stavebný denník 

a prefotili ho, lebo keď pôjdu neskôr, už tam stavebný denník nebude. 

 

Alexander Šabo st. – chcel sa informovať, kedy sa bude realizovať oprava križovatky v smere 

z Kňažickej ulici na Športovú. Podotkol, že pri tom moste sa neobídu ani dve autá. Ďalej sa pýtal 

na priestor pred Jednotou, kde je tiež nasypaný štrk, sú tam jarky a keď zaprší, voda si ide kade 

chce, most sa zanesie a voda ide po Športovej ulici. Ďalej sa chcel informovať na Športovú halu. 

Poznamenal, že keď zaprší a vyjde sa von – človek vojde do kaluži a má po členky vody a pritom 

je tam odtokový žľab, ktorý ide vedľa bytovky a tam stačí iba 4 metre vypíliť 8 cm široký priestor 

a  voda odtečie za 20 minút. Keby sa to spravilo, potom tam treba dať vosk, ktorý čistí cesty a ten 

by to vyčistil, lebo je tam nanesený piesok, štrk a všeličo iné. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, 

že to bude v zápise, v zápisnici, ktorá sa posunie kompetentným na obecnom úrade.  

 

Marián Kúsek – chcel sa informovať ohľadom ulici 9. mája. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, 

že ulicu 9. mája majú v samostatnom bode, v ktorom sa bude prejednávať oprava aj tejto ulice. 

Marián Kúsek poznamenal, že to bola prvá vec, na ktorú sa chcel informovať a druhá vec je 

problém odtekania vody na ulici 9. mája. Konštatoval, že keď prší môžu sa prísť pozrieť, všade 

stojí voda, jarky neodtekajú a je to neznesiteľná situácia. Marián Kúsek poznamenal, že nemá 

problém si spraviť na vlastné náklady jarok pred domom, ale to mu nepomôže, keď voda nebude 

odtekať ďalej a to už on nevie ovplyvniť. Ďalej konštatoval, že o pár domov od neho je síce 

odtoková kružla, ktorá ide pravdepodobne krížom cez ulice, kde by sa to dalo krásne napojiť 

a nemal by nikto problém. Teraz im takto vytápa pivnice, je to neznesiteľná situácia. Mgr. Edita 

Grzybová podotkla, že to posunú na riešenie kompetentným. Pavel Chren poznamenal, že už 

minimálne dvakrát riešili vytápanie pivníc na ulici 9. mája a pokiaľ sa on dobre pamätá, táto 

situácia sa už mala vyriešiť. Mgr. Edita Grzybová tiež poznamenala, že už sa situácia mala 

vyriešiť, druhá vec je, že sa neriešila. Marián Kúsek konštatoval, že sú to neni veľké náklady, treba 

tam pár rúr, treba to vyčistiť a to je všetko. Ďalej poznamenal, že nemá problém pomôcť, ale 

nebude robiť pol ulici sám. 

 

Peter Ondriaš – poznamenal, že škoda, že nie je na zasadnutí starosta, pretože minulé 

zastupiteľstvo mu hovoril, aby vyčistil jarky od družstva smerom k viniciam a tie jarky sú stále 

zanesené, už je to 4 mesiace táto situácia a obec dostala 20000 € dotáciu na 20 rokov – pričom 

obec musí tieto jarky kosiť, čistiť, aby nevytápalo. Ak to do týždňa nebude urobené, podá podnet 

na Úrad vlády, čo znamená, že obec bude musieť vrátiť peniaze, pretože sa o jarky nestará. 

Upozornil, že ak do 7 dní obec jarky nevyčistí, podá Peter Ondriaš podnet na Úrad vlády, aby obec 

vrátila peniaze. Ďalej poznamenal, že videl, že bolo nejaké verejné obstarávanie na miestne 

komunikácie. Poznamenal, že poslanci idú rokovať o opravách miestnych komunikácii Saradská 

a 9. mája, ale starosta vybral dodávateľa za akú cenu to urobí, tomu nechápe. Starosta sa dohodol 

s nejakou firmou. Peter Ondriaš si myslí, že to je ViOn, je to jedno, ale určite vyhrala nejaká 

spriaznená firma. Túto situáciu predsa zapríčinili vodárne výstavbou kanalizácie a nezapríčinila to 

obec. Štatutár obce mal konať v prospech obci a nie v prospech stavebníka. Peter Ondriaš celý 

problém vidí v tom, že nie je na zasadnutí starosta obce, ktorému keď to povie, starosta si to 

osobne berie, že prečo zase na neho útočí, ale je nemysliteľné, aby poslanci o tomto vôbec 

rokovali, pokiaľ sa to nevyrieši. Pred rokom, keď sa robila kanalizácia, bola taká dohoda, že to má 

vyriešiť ViOn, keď sa bude robiť nová cesta na Hlbokej ulici, vyfrézovaný asfalt sa mal použiť na 

Saradskú ulicu, tak to povedal starosta a ešte predtým povedal, že ViOn má asfalty a to sa použije 

na Saradskú ulicu. Peter Ondriaš si presne zistil, že koľko mal ViOn asfaltu po vyfrézovaní ulíc pri 

kanalizácii zo Žitavian a bolo to 177 ton asfaltu, pýtal sa, kde ten asfalt išiel. Ďalej poznamenal, že 

nejakých 50 ton asfaltu vysypali na trávu do roly vedľa Petra Ondriaša a nechápe, kde je zvyšných 

120 ton asfaltu. Konštatoval, aby sa s týmto poslanci zaoberali a myslí si, že toto je ďalší podvod 



 8 

starostu. Starosta vyberie dodávateľa a  s poslancami to nemá prejednané. Peter Ondriaš 

konštatoval, že starosta nemôže vybrať dodávateľa, s ktorým má dohodnutú cenu. Keby bola podľa 

Petra Ondriaša originálna verejná súťaž, možno by bola polovičná cena, o mesiac by bola cena 

možno 20000 €, lebo firmy nemajú robotu. Konštatoval, že on urobil 1,5 km vodovodu lacnejšie 

ako starosta 300 metrov. Peter Ondriaš podotkol, že si uvedomuje, že je zbytočné teraz na 

zasadnutí toto riešiť, keď nie je prítomný starosta, ale potom je aj zbytočné robiť zastupiteľstvo bez 

starostu. 

 

Štefan Borkovič – chcel sa informovať, kto kosí cintoríny a či je také nákladné, aby rozhlas 

vyhlásil, kedy je pokosený cintorín, aby si to ľudia mohli dať do poriadku. 

 

K bodu 5. Kontrola plnenia uznesenia Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch č. 130/2017       

zo dňa 22. júna 2017 

 
Uznesenie č. 137/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

 

kontrolu plnenia uznesenia OZ v Žitavanoch č. 130/2017, 

 

 

k o n š t a t u j e,  ž e 

 

uznesenie č. 130/2017 zo dňa 22. júna 2017 je splnené. 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren, Mgr. Edita Grzybová,  Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ľuboš Daniš, Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2017 

 

 

Ing. Jaroslav Dubec prečítal správu o kontrolnej činnosti za I. polrok 2017. Mgr. Edita Grzybová 

sa chcela informovať na list z auditu, ktorý bol smerovaný hlavnému kontrolórovi. Ing. Dubec 

poznamenal, že problém bol pri vývoji dlhu. Podotkol, že nikdy to nikto nechcel. Poznamenal, že 

pokiaľ si audítor prečíta stanovisko k rozpočtu a k záverečnému účtu obce, tak nevie čo tam chce 

audítor  o vývoji dlhu, pretože pokiaľ je rozpočet v pluse alebo vyrovnaný, tak je jasné, že dlh sa 

plní priebežne, nie sú s tým problémy a jednoducho obec je v kondícii. Podotkol, že ak je potrebné 

takúto vec napísať jednou, dvomi vetami, tak to Ing. Dubec spraví, aj keď to nikto nikde nepýtal. 

Ing. Dubec ďalej konštatoval, že je zaujímavé, keď sa hovorí o vývoji dlhu, že pri úvere, ktorý 

obec zobrala, nikto nepýtal stanovisko kontrolóra, pýtal sa prečo. Chcel vedieť, či sa niekto bál, že 
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stanovisko kontrolóra bude negatívne, keď 90 alebo 70000 € máme v rezerve a 50000 € sa berie 

úver na vodovod. Na minulom zastupiteľstve Ing. Dubec nebol, ale mrzí ho to doteraz. Podotkol, 

že to nie je iba 50000€ úver, ale plus 10000 € na úroky a poplatky, podľa neho to bolo zbytočné. 

Ing. Dubec poznamenal, že poslanci mali asi iné stanovisko. Poslanci Pavol Čepček, Roman 

Ondriaš a Ing. Milan Barabáš poznamenali, že boli postavení pred hotovú vec a preto, že sa 

vodovod naťahoval dva roky, prišla táto možnosť a chceli pomôcť občanom, aby sa to bez 

zbytočných naťahovaní urobilo. Ing. Regina Kissová poznamenala, že Ing. Dubec vedel, že na 

zastupiteľstve sa bude prejednávať úver a mohol napísať k tomu stanovisko, aj keď sa nemohol 

zúčastniť zastupiteľstva. Pavel Chren poznamenal, že táto téma bola pripomienkovaná minimálne 

ním, že prečo sa berie úver, keď obec má peniaze, ale bolo navrhnuté, že ten úver je pre obec 

výhodnejší, pretože sú nízke úrokové sadzby, preto sa poslanci rozhodli zobrať úver. 

 

Uznesenie č. 138/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

a) správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za I. polrok 2017, 

 

b e r i e    n a      v e d o m i e 

a) správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za I. polrok 2017, 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren, Mgr. Edita Grzybová,  Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ľuboš Daniš, Bc. Ján Barát 

 

K bodu 7. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťou vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj pozemku k. ú. Opatovce, Mgr. Andrea Fejfárová) 

 

Poslankyňa OZ Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Mgr. Andrea Fejfárová poznamenala, že 

kúpila pozemok s chatkou, pričom bola oboznámená, že chatka je postavená na obecnom pozemku. 

Predmetný viničný domček, resp. chatka má 40 rokov a chcela by túto chatku zrekonštruovať, ale 

do rekonštrukcie sa nechce pustiť, pokiaľ bude pozemok pod chatkou nevysporiadaný. Mgr. 

Andrea Fejfárová predložila poslancom OZ mapku so zakreslením pozemku, na ktorom sa chatka 

nachádza, a ktorý patrí obci. Upozornila, že predmetný pozemok nespadá do prístupovej cesty, aj 

keď by v takom prípade nemala problém zriadiť vecné bremeno na prístupovú cestu. Zdôraznila, že 

sa absolútne nejedná o pozemok, ktorý by spadal do prístupovej cesty. Ďalej poznamenala, že 

pozemky v okolí chatky sú v jej vlastníctve. Od obce chce odkúpiť iba pozemok pod viničným 

domčekom, aby mohla chatku zrekonštruovať. Mgr. Fejfárová vysvetlila na požiadavku poslancov, 

kde sa presne chatka v Žitavanoch nachádza. 
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Uznesenie č. 139/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťou vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Opatovce, a to 

časť pozemku parc. č. 878/2 reg. E KN trvalý trávnatý porast o výmere cca 105 m
2
,  

 

s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer predaja nehnuteľnosti v katastrálnom území Opatovce, zapísaná na LV č. 1 vo vlastníctve 

Obce Žitavany a to: 

 časť pozemku parc. č. 878/2 reg. E KN trvalý trávnatý porast o výmere cca 105 m
2
; 

 

do vlastníctva Mgr. Andrey Fejfárovej, rod. Divincová, Rázusova 1546/46, 953 01  Zlaté Moravce, 

za podmienok, že náklady súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra 

nehnuteľností bude v plnom rozsahu znášať Mgr. Andrea Fejfárová, za kúpnu cenu 1,66 €/m
2
, 

 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

jedná sa o pozemok tvoriaci časť stavby – viničný domček vo vlastníctve žiadateľky a časť 

priľahlej plochy k tejto stavbe. Pozemok z pohľadu obce Žitavany nie je samostatne využiteľný; 

 

ž i a d a : 

OcÚ: 

- zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren, Mgr. Edita Grzybová,  Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ľuboš Daniš, Bc. Ján Barát 

 

K bodu 8. Návrh na schválenie VZN Obce Žitavany č. 1/2017 o umiestňovaní volebných 

plagátov na verejných priestranstvách a o zverejňovaní volebnej propagácie prostredníctvom 

iných médií v čase volebnej kampane na území Obce Žitavany 

 

Poslankyňa OZ Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Ing. Jaroslav Dubec chcel v tomto bode 

informovať poslancov, že v stredu ho schválila Krajská rada za kandidáta do župných volieb za 

koalíciu OĽANO, SAS a KDH. Peter Ondriaš si pýtal slovo od poslancov. Poznamenal, že Návrh 

VZN je protiprávne, pretože v sankciách je uvedené, že starosta môže udeliť pokutu. Podotkol, aby 

sa táto časť úplne vyhodila, alebo aby sa tam uviedlo, že starosta musí udeliť pokutu. Ďalej Peter 

Ondriaš odporučil poslancom, aby nepovolili vo VZN vyhlasovanie volebnej kampane obecným 

rozhlasom. Poslanci OZ navrhli úpravu VZN v čl. č. 5, a v čl. č. 6, kde navrhujú, aby sa volebná 

kampaň nepovolila hlásiť v obecnom rozhlase a v čl. 6 starosta „uloží“ pokutu. Pavel Chren 

poznamenal, aby poslanci ešte zvážili zmenu vo VZN ohľadom vyhlasovania, aby sa ľudia necítili 
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byť obmedzovaní. Ďalej poznamenal, že sú skupiny ľudí, ktorí sa chcú prezentovať, aby to nebrali 

tak, že je to určitým spôsobom obmedzovanie využívania verejného média. Pavel Chren 

konštatoval, že staršia skupina občanov nesleduje internet a preto by bola pre nich vhodná možnosť 

rozhlas. 

 

Uznesenie č. 140/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o  

 

návrh „VZN Obce Žitavany č. 1/2017 o umiestňovaní volebných plagátov na verejných 

priestranstvách a o zverejňovaní volebnej propagácie prostredníctvom iných médií v čase volebnej 

kampane na území Obce Žitavany“; 

 

 

s c h v a ľ u j e 

 

„VZN Obce Žitavany č. 1/2017 o umiestňovaní volebných plagátov na verejných priestranstvách 

a o zverejňovaní volebnej propagácie prostredníctvom iných médií v čase volebnej kampane na 

území Obce Žitavany“ v upravenom zmení (čl. 5, čl. 6); 

 

 

ž i a d a 

 

OcÚ: 

o zverejnenie schváleného znenia VZN Obce Žitavany č. 1/2017 o umiestňovaní volebných 

plagátov na verejných priestranstvách a o zverejňovaní volebnej propagácie prostredníctvom iných 

médií v čase volebnej kampane na území Obce Žitavany spôsobom v obci obvyklým. 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 6 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Mgr. Edita Grzybová,  Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Pavel Chren 

Neprítomní: 2 Ing. Ľuboš Daniš, Bc. Ján Barát 

 

K bodu 9.  Návrh na realizáciu opravy miestnych komunikácií 

 

Poslankyňa OZ Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. 

Ing. Milan Barabáš poznamenal k tomuto bodu, že nezasadala ani Obecná rada, čiže sa to 

neprejednávalo a taktiež sa to neprejednávalo ani na žiadnej komisii. Podotkol, že poslanci to vidia 

prvýkrát. Mgr. Edita Grzybová konštatovala, že v materiáloch je uvedené, že projektovú 

dokumentáciu spracoval Ing. Peter Žiak a majú iba informáciu, kto vyhral verejné obstarávanie 

a cenu za opravu miestnych komunikácii ulicu 9. mája a Saradská. Poznamenala, že víťazná 

ponuka bola Današ s. r. o. Veľké Zálužie v celkovej sume 45817,11 €. Pavol Čepček poznamenal, 

že toto je to, čo mali schváliť ako výhodný úver. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že podielové 
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dane sú 38000 €, podotkla, že toto nie je z rezervného fondu. Časť financií by bola z rezervného 

fondu a 38000 € je z rozpočtu z podielových daní. Ing. Milan Barabáš poznamenal, že sa povedalo, 

že Saradská ulica bude opravená zhotoviteľom kanalizácie, takým spôsobom ako už bolo 

povedané, že sa vyfrézuje cesta na Hlbokej a asfalt sa navezie na Saradskú ulicu, aby sa to dalo do 

poriadku. Podotol, že nie je proti tomu, aby sa tie cesty urobili, ale prečo by to mala platiť obec, 

keď si niekto nedokončil svoju robotu. Pavol Čepček poznamenal, že x-krát niekoho tlačili cez 

komisie do toho, aby sa tie reklamácie a to čo bolo povedané, aby sa splnilo, navrhuje, aby tento 

bod odložili na komisiu a chcú k tomu dostatočné informácie. Ing. Milan Barabáš navrhol, aby 

starosta zvolal do dvoch týždňov mimoriadne zastupiteľstvo, aby sa to dovtedy prebralo na 

komisii, Obecnej rade a aby k tomu videli poslanci výmery-výkazy a všetko čo k tomu je. Mgr. 

Edita Grzybová poznamenala, že bolo úplne nelogické sľubovať asfalt z cesty na Hlbokej, pretože 

Hlboká je cesta II. triedy, s ktorou obec nemá nič spoločné a NSK nebude dávať asfalt na našu 

miestnu komunikáciu, keď to oni môžu použiť na svoje cesty. Mgr. Edita Grzybová dala 

poslancom hlasovať o odložení tohto bodu a doporučujú zvolať zastupiteľstvo o dva týždne, s tým, 

že dovtedy prerokujú tento bod poslanci na komisii, kde budú požadovať všetky potrebné 

dokumenty a informácie k predmetnému bodu. Poslanci následne hlasovali za návrh. Štefan 

Borkovič poznamenal, že bolo by potrebné poriešiť aj prechod pre chodcov na Kňažický cintorín, 

aby tam ľudia mohli chodiť bezpečne. Podotkol, že je len otázka času, kedy sa tam stane nešťastná 

príhoda. Ďalej poznamenal, že desať rokov sa okolo toho rozpráva a nič sa nedeje. Štefan Borkovič 

ďalej konštatoval, že nepozná obec na Slovensku, v ktorej by vedľa hlavnej cesty nebol chodník. 

Mária Gálová poznamenala, že je tam problém s vysporiadaním pozemkov, pričom sú tam 

súkromné pozemky až po cestu. Štefan Borkovič podotkol, že chodník sa mohol urobiť po druhej 

strane, že sa tam nemuseli prekladať stĺpy, mohol byť chodník popri cintoríne. Štefan Borkovič 

ďalej poznamenal, že pokiaľ je to verejný záujem, treba vyplatiť ľudí, ktorí tam vlastnia pozemky 

a chodník treba urobiť. Ďalej konštatoval, že keď sa robil plyn, alebo iné inžinierke siete nikto sa 

nikoho nepýtal, či to tam môže byť. Ing. Milan Barabáš doporučuje, aby sa zvolali občania 

z Hlbokej ulice na obecný úrad ohľadom chodníka na Hlbokej ulici a tam nech sa príjme nejaké 

rozhodnutie v tejto veci. Pavel Chren poznamenal, že nejaké peniaze sú aj v rozpočte schválené na 

chodník na Hlbokej. 

 

Uznesenie č. 141/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh na realizáciu opravy miestnych komunikácií, 

 

s c h v a ľ u j e : 

prerokovanie bodu na zasadnutí Komisie životného prostredia, výstavby, územného plánovania, 

dopravy a služieb a následne na zasadnutí obecného zastupiteľstva v lehote do 14 dní. 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren, Mgr. Edita Grzybová,  Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  
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Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ľuboš Daniš, Bc. Ján Barát 

 

 

 

K bodu 10.  Návrh na použitie rezervného fondu 

 

Poslankyňa OZ Mgr. Edita Grzybová predložila návrh.  

 

Uznesenie č. 142/2017  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

 

p r e r o k o v a l o : 

 

návrh na použitie prostriedkov rezervného fondu, 

 

s c h v a ľ u j e : 

 

použitie prostriedkov rezervného fondu na bežné výdavky vo výške 2.117,- Eur na odstránenie 

havarijného stavu majetku obce – prekrytie a opravu elektroinštalácie v školskej jedálni Základnej 

školy v zmysle ustanovenia § 10 odsek 9 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren, Mgr. Edita Grzybová,  Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ľuboš Daniš, Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 11. Návrh na schválenie upraveného rozpočtového opatrenia č. 4/2017 

 

Poslankyňa OZ Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. JUDr. Marianna Kováčová sa chcela 

informovať, či suma 5000 €, ktorá bola schválená v rozpočte na ulicu Viničnú, či bude presunutá 

niekde inde. Ing. Regina Kissová poznamenala, že tá suma bola presunutá na splátky za vodovod 

Viničná. JUDr. Marianna Kováčová podotkla, že tá suma 5000 € tam mala zostať, pretože na 

Viničnej ulici ešte nie je elektrika ani osvetlenie, ani rozhlas. Ing. Kissová vysvetlila JUDr. 

Kováčovej, že peniaze sa museli presunúť, aby sa mohli splácať splátky za úver, ďalej 

poznamenala, že to, čo spomína JUDr. Kováčová sú kapitálové výdavky a pokiaľ by sa pristúpilo 

k takejto realizácii stavby (napr. osvetlenie) peniaze na to sú. Mgr. Edita Grzybová poprosila Ing. 

Kissovú, aby vysvetlila položku verejné osvetlenie. Mgr. Edita Grzybová podotkla, že na verejné 

osvetlenie schválili 10000 € a faktúra prišla na 22000 €. Pavol Čepček poznamenal, že to je 

prekročenie o viac ako 100 %. JUDr. Marianna Kováčová poznamenala, že najskôr sa povedalo, že 

sa osvetlenie bude vymieňať postupne. Pavol Čepček poznamenal, že sa dohodli na kompletnej 
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výmene naraz, pričom im bolo povedané, že všetko aj s prácou bude v sume 10000 € a tú sumu aj 

schválili. Marián Kúsek poznamenal, že svetlá sa menili pred dvomi rokmi, nerozumel, ktorý 

elektrikár povedal, že to bude úspornejšie, keď sa vymenili ešte dobré, takmer nové svetlá. Peter 

Ondriaš  podotkol, že jeho stálo jedno svietidlo 70 € na komplet aj s prácou. Alexander Šabo ml. sa 

informoval, či do tohto boli zasvätení aj poslanci. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že oni 

schválili a vedeli iba o 10000 €. Alexander Šabo ml. podotkol, že toto musí skončiť, takéto nátlaky 

na poslancov, aby sa všetko robilo poza chrbát, rôzne takéto kšefty a potom vyjde najavo, že o 100 

% je to predražené bez toho, aby ktokoľvek o tom vedel, aby poslanci o tom vedeli. Podotkol, že 

potom sú poslanci len pritlačení k múru, aby takéto niečo schválili. Štefan Borkovič poznamenal, 

že podľa zákona, keď je cena navýšená o viac ako 20 % musí starosta dať schváliť, či sa to robiť 

bude alebo nie. Alexander Šabo ml. konštatoval, že presne pre tieto veci dnes na zastupiteľstve 

starosta nie je a mal tu sedieť. Poslanci viedli diskusiu k tejto položke. Mgr. Edita Grzybová 

podotkla, že pokiaľ to obecné zastupiteľstvo neschváli nemôže to byť vyplatené. Poslanci OZ 

navrhujú, aby sa zaplatilo iba 10000 € a tento bod, aby sa presunul do najbližšieho zastupiteľstva 

o dva týždne. Peter Ondriaš sa pýtal Ing. Kissovej, či toto bolo na základe objednávky, alebo 

zmluvy. Ing. Kissová odpovedala, že na základe zmluvy. Ing. Regina Kissová poznamenala, že do 

sumy neboli zahrnuté práce, práce s montážnou plošinou, ulica Topoľčianska. Poslanci OZ na to 

apelovali, že keď schvaľovali sumu 10000 € bolo povedané, že je do tejto sumy rátané na komplet 

všetko. Vyjadrili nespokojnosť, že o navýšení sumy nič nevedeli. Poslanci chcú podať relevantné 

vysvetlenie k tejto veci. Alexander Šabo ml. poznamenal, že všetky tieto nedorozumenia čo tu sú, 

zase spočívajú v tom, že poslanci sú postavení pred hotovú vec a sú dotlačení k tomu, aby to 

schválili. Vyjadril nespokojnosť, aby takéto nátlaky na poslancov skončili. Alexander Šabo ml. 

ďalej podotkol, že to nie je seriózne voči poslancom. Ďalej poznamenal, že každému poslancovi 

verí a zo strany starostu toto musí skončiť, takéto jednanie. Taktiež sa mu nepáči osočovanie sa na 

občanov, keď niekto za starostom príde slušne v nejakej veci, treba aj slušne odpovedať. Mgr. 

Edita Grzybová konštatovala, že rozpočtovým opatrením č. 4/2017 je navrhnutá úprava 

schváleného rozpočtu nasledovne: 

 

- Prijaté dotácie zo ŠR na účely REGOB a Registra adries sú predelené na jednotlivé 

podpoložky 

- Presunom z nevyčerpaných položiek sú vykryté nasledovné výdaje: na servis a údržbu 

vozidiel, na 20 % mzdových nákladov na § 50j, na odmenu na základe dohody o pracovnej 

činnosti v MŠ, na vlastné zdroje pri výstavbe detského ihriska a na úverové splátky a úrok 

na poskytnutý úver na výstavbu vodovodu Viničná ul.  

Presunom týchto rozpočtových prostriedkov sa nemenia celkové príjmy a výdaje rozpočtu. 

 

V bode II. sú navýšená príjmová a výdavková časť nasledovne: 

- Do rozpočtu je zahrnutá dotácia VÚC na výstavbu detského ihriska. 

- Zapojenie časti fondu opráv na opravu strojov a budov bytových domov. 

- Zapojenie prostriedkov rezervného fondu na opravu elektroinštalácie školskej jedálne. 

- Prijatie úveru vo výške 50,000 € na výstavbu vodovodu na Viničnej ul.  a následne platba 

za realizáciu stavby. 

 

Uznesenie č. 143/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2017, 
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s c h v a ľ u j e 

upravené rozpočtové opatrenie č. 4/2017 podľa predloženého návrhu (tvorí prílohu uznesenia). 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren, Mgr. Edita Grzybová,  Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ľuboš Daniš, Bc. Ján Barát 

 

K bodu 12. Interpelácie poslancov 

Mgr. Edita Grzybová – poznamenala, že poslanci boli dotlačení, aby zriadili bytovú komisiu. 

Podotkla, že teraz, keď bola v sobotu akcia sa dozvedeli, že sa budú uvoľňovať dva byty. 

Konkrétne ide o byt Divincových na Šporovej ulici a druhý byt za Jednotou, kde býva Stražan 

a Urbanová. Chcela sa spýtať, či poslanci majú zvolať komisiu, aby rozhodli, kto bude mať 

pridelený byt, alebo už sú byty pridelené a komisia zase nebude vedieť komu budú byty pridelené. 

Vyjadrila nespokojnosť, že je to zbytočné, keď pre jedného človeka treba spraviť komisiu a pre 

ďalších dvoch neni treba zvolať komisiu. Konštatovala, že vie, že na Kamennej ulici dostali byt 

sestry Šabové, čo poslanci doporučovali a bolo to s ich súhlasom, ale podotkla, že komisia má 

rozhodovať o všetkých bytoch, ktoré sa prideľujú podľa poradovníka. Tiež navrhovali, aby bol 

ďalší byt po Šabových pridelení pani učiteľke Soboňovej. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že 

nie je proti nikomu, ale sa jej nezdá fér, aby o niečom rozhodovali a pri ďalšom sú postavení pred 

hotovú vec. Pavel Chren poznamenal, že zatiaľ sa bytová komisia nezrušila, tak komisia bude 

postupovať tak ako má. Pavel Chren ďalej poznamenal, že keď budú mať poslanci informáciu, že 

sa uvoľňuje byt treba zvolať komisiu, nikto tento proces zatiaľ nestopol. Poslanci sa informovali, či 

je oficiálne podaná žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy. Zamestnankyne OcÚ odpovedali, že 

oficiálne je podaná iba jedna žiadosť, konkrétne byt, kde býval Stražan a Urbanová. Poslanci OZ 

sa dohodli, že zvolajú bytovú komisiu. 

Pavol Čepček – poznamenal, že ho zvolili za predsedu stavebnej komisie ŽP, snažili sa niečo 

riešiť a doteraz nevidí žiadne výsledky, aj keď dali viaceré odporúčania, nedostal ani odpoveď, ani 

sa nič z toho nerealizovalo. Konštatoval, že mu bolo vytknuté, že nevie písať zápisnice, ale podľa 

neho treba riešiť problém a nie úpravu zápisnice. Chcel vedieť, načo sa robia zápisnice z komisií, 

keď žiadny výsledok nie je. Poznamenal, že na komisii sa bavili nie raz, že z toho fondu čo sa 

robila kanalizácia, treba spraviť cesty a odstrániť závady. Ďalej podotkol, že poslanci chodili po 

dedine ako procesia, fotili, spisovali závady a doteraz nič, nevie o tom, že by sa bolo niečo 
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odstránilo. Nikto na komisiu žiadny záver nedal. Vyjadril nespokojnosť, že takto tie komisie 

nemajú význam. Ďalej podotkol, že nie raz hovoril, aby sa požiadalo o zníženie, resp. obmedzenie 

rýchlosti a možno občas zavolať policajtov na Kňažickú ulicu, pretože od kedy spravili cestu na 

Hlbokej, je to ešte horšie a tie merače rýchlosti sú pre niektorých šoférov iba výzva. Podotkol, že 

už o to na zastupiteľstvách žiadal a žiada to znovu. K zvolávaniu zastupiteľstiev poznamenal, že by 

bolo vhodné aspoň týždeň dopredu oznámiť termín, aj keď ešte nebude program, ale aspoň dátum, 

aby sa vedeli zariadiť, aj materiály si treba preštudovať a je na to potrebný nejaký čas. Ďalej 

konštatoval, že keď niekto vie dva mesiace dopredu, že nebude na zastupiteľstve, on ako pracujúci 

to chce vedieť aspoň týždeň dopredu, aby sa vedel zariadiť.  

Ing. Milan Barabáš – poznamenal, že na minulom zastupiteľstve sa pýtal pána starostu, či by bola 

možnosť dať namiesto ukazovateľov - meračov semafóry, pretože v niektorých obciach to je 

a funguje to , chcel vedieť či sa ohľadom tohto niečo riešilo. Ing. Kissová odpovedala, že nemá 

k tomu žiadnu informáciu. Ďalej Ing. Barabáš doporučuje starostovi, aby zvolal občanov z Hlbokej 

ulici ohľadom chodníka na Hlbokej na nejakú hodinu, napr. 16:30 h., aby mohli prísť aj pracujúci, 

a aby sa našlo nejaké spoločné riešenie. 

Ing. Jaroslav Dubec – poďakoval poslancom za akciu „Takto si tu žijeme“, podľa neho to bola 

dobrá akcia a ďakoval poslancom za dobrú organizáciu, aj keď by sa patrilo, aby poďakovala iná 

osoba. Pavel Chren ako predseda kultúrnej komisie tiež ďakoval všetkým poslancom za 

spoluprácu, aj keď ho mrzelo, že nebola veľká účasť, ale je toho názoru, že to bola jedna 

z vydarených akcií, ktoré mali. 

Roman Ondriaš – poznamenal, že niektorí ľudia chodia na týždňovky a chceli by prísť na 

zastupiteľstvo. Zaujímal sa, či by zastupiteľstvá nemohli bývať namiesto štvrtkov v piatok. Ostatní 

poslanci jednohlasne nesúhlasili, aby boli zastupiteľstvá v piatok. Ing. Milan Barabáš poznamenal, 

že pokiaľ niekto nemôže prísť na zastupiteľstvo, môže podať žiadosť aj písomne, alebo mailom.  

Pavel Chren – chcel sa informovať, ako to bude s financiami pri hodovej zábave, ktorú plánujú 

poslanci organizovať. Poznamenal, že platiť sa bude iba za hudbu, pravdepodobne bude zmluva 

ako minulý rok. Ing. Kissová zodpovedala na otázku. Ďalej poznamenal, že mal byť na zasadnutí 

Peter Chren, ale poslanci navrhujú, aby sa v rámci 65. výročia futbalu vyplatil pre 40 ľudí obed 

z položky reprezentačnej poslancov a potom by sa to v rámci rozpočtového opatrenia presunulo. 

Pavol Čepček – chcel sa informovať, či sa akcia varenie gulášu nahlasovala SOZE. 

Zamestnankyne OcÚ odpovedali, že SOZE akcia bola nahlásená. 

Roman Ondriaš – chcel sa informovať, či sa bude musieť robiť zmluva na divadlo v obci.  

 

K bodu 13. Informácia starostu obce 
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- Dňa 27. 7. 2017 vykonaný audit, správa a list pre vedenie predložený poslancom 

- List predsedu ObFZ Nitra – žiadosť o dotáciu 

- Poďakovanie Štefana Kováča Adamova za udelenie čestného občianstva 

- Plánovaná obnova obecnej knižnice v priestoroch bývalej MŠ 

Mgr. Edita Grzybová prečítala list od Štefana Kováča Adamova za udelenie čestného občianstva. 

Poslanci OZ diskutovali o žiadosti o dotáciu ObFZ Nitra, ide o dotáciu 600 €. Sú to reprezentanti 

zo Žitavian. Poslanci OZ sú za to, aby sa podporili mladé talenty, reprezentanti zo Žitavian a sú za 

to, aby sa im poskytla dotácia v hodnote 600 €. 

 

K bodu 14. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Poslankyňa OZ Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 19:05 hod.. 

Zapísala: 

Mgr. Lenka Štullerová  ....................................... 

 

 

 

        ....................................................     

            Juraj Obert 

                                                                                                      starosta obce 

 

Overovatelia:  

Roman Ondriaš   ........................................ 

Pavol Čepček    ........................................ 

 

 


